
Zápisnica z  24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 26.1.2021 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,10 hod. 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák,  Peter Húska, Milan Galica, Miroslava  

                                    Sihocká, Katarína Kojšová  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková    

Neprítomní poslanci: Július Kudzbel 

Hostia:   Mgr. Mária Rypáková, Ing. Ivan Láni   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Prerokovanie prác na telocvični. 

4. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 15 k Zmluve o dielo firmy OZO a.s. Liptovský 

Mikuláš. 

5. Prerokovanie žiadosti o riešenie prevádzky a údržby miestnej komunikácie v časti IBV 

Mlyn Kvačany. 

6. Prerokovanie umiestnenia zbernej nádoby na kuchynský odpad. 

7. Prerokovanie odmeny zástupcovi starostu. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,05 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

rúško. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Miroslavu Sihockú a Petra Húsku.. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zástupca starostu prečítal program a navrhol vymeniť bod č. 2 s bodom č. 3. 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie prác na telocvični. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 15 k Zmluve o dielo firmy OZO a.s. Liptovský 

Mikuláš. 

5. Prerokovanie žiadosti o riešenie prevádzky a údržby miestnej komunikácie v časti IBV 

Mlyn Kvačany. 

6. Prerokovanie umiestnenia zbernej nádoby na kuchynský odpad. 

7. Prerokovanie odmeny zástupcovi starostu. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 



 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Riaditeľka Základnej školy Mgr. Mária Rypáková informovala poslancov o začatí prác na 

telocvični. Minulý rok ušetrili z dôvodu pandémie COVID-19 na prevádzke ZŠ 40.800,00 €, 

ktoré sa rozhodli investovať do opravy telocvične. Nakoľko však celkový rozpočet je 

vyhotovený na sumu 68.900 € a ZŠ začína každý kalendárny rok od nuly, potrebovali by na 

začiatok roka od obce príspevok na vykonávané práce, aby mohli byť vykonané v takom 

rozsahu, ako sú nacenené a nemusela sa oprava telocvične uskutočňovať etapovo. ZŠ každý 

rok končí s kladným rozpočtom, preto dúfajú, že aj tento rok sa im podarí nejaké finančné 

prostriedky ušetriť. Tieto by tiež investovali do telocvične. Zástupca starostu následne prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prácach na telocvični Základnej 

školy v Kvačanoch, 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0  

 

3. Poslanci sa zhodli na tom, že je najlepšie urobiť opravu telocvične naraz a preto schválili 

presun finančných prostriedkov z rezervného fondu obce v sume 20.000,00 €. Potom zástupca 

starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na opravu telocvične ZŠ v 

Kvačanoch v sume 20.000,00 €, 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 1/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 1/2021 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval, že na obecný úrad bol doručený Dodatok č. 15 na 

zneškodňovanie odpadov, kde firma OZO musela pristúpiť k navýšenie cien na 

zneškodňovanie, čo bolo avizované už pred tvorbou VZN o poplatkoch za komunálny odpad 

na rok 2021 a preto poslanci podpísanie dodatku schválili. Zástupca starostu prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Dodatok č. 15 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu obce podpísaním Dodatku č. 15 k Zmluve 

o dielo uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s., Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 



proti –   0 

 

5. Zástupca starostu privítal p. Lániho a odovzdal mu slovo, aby predniesol poslancom svoju 

žiadosť, ktorá sa týka prevádzky a údržby miestnej komunikácie v časti Mlyn. P. Láni 

informoval poslancov, že na svoje náklady vybudoval pozemnú komunikáciu na pozemku, 

ktorý má v nájme od PSU Kvačany. Táto cesta sa však stáva pomaly verejnou komunikáciou, 

nakoľko sa po nej pohybujú cyklisti, družstevníci a občania na traktoroch, ako aj so 

zvieratami, čím sa cestné teleso znehodnocuje. Preto požiadal obecné zastupiteľstvo, aby sa 

informovalo o možnostiach zabezpečenia odhŕňania snehu a prípadnej pomoci pri čistení 

a udržiavaní prevádzky miestnej komunikácie. Poslanci poverili zástupcu starostu, aby sa 

informoval u právnika o možných alternatívnych riešeniach, nakoľko obec nemôže udržiavať 

alebo zveľaďovať súkromné pozemky. Zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Lániho o riešení prevádzky a údržby 

miestnej komunikácie v časti IBV Mlyn Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu oslovením právnika vo veci 

alternatívnych riešení. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Zástupca starostu informoval prítomných, že je potrebné rozhodnúť sa, kde bude 

umiestnená nádoba na kuchynský odpad, aby spĺňala nasledovné podmienky: bezproblémový 

prístup občanov ako aj zberovej spoločnosti a aby v prípade nechceného zápachu 

neotravovala obydlia občanov a nepriťahovala zver. Po prehodnotení všetkých aspektov sa 

poslanci dohodli na tom, že zberná nádob sa umiestni na pozemok oproti požiarnej zbrojnici, 

kde bude aj pod dohľadom kamier.  Následne zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo možnosti umiestnenia zbernej nádoby na kuchynský 

odpad a súhlasí s jej umiestnením na pozemok oproti požiarnej zbrojnici.   

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Ďalej informoval prítomných, že z dôvodu dlhodobej PN starostu obce Jozefa Grúňa, je na 

základe uznesenia zvolený a menovaný za zástupcu starostu obce, z čoho mu vyplýva 

povinnosť zastupovania. V zásadách odmeňovania je uvedené, že o odmene za zastupovanie 

rozhoduje obecné zastupiteľstvo. Podľa zákona môže byť odmena za zastupovanie max. 70 % 

z mesačného platu starostu obce. Zástupca starostu navrhol odmenu vo výške 60 % 

základného platu starostu obce, nakoľko sa na obecnom úrade zdržiava len 4 hod. denne, aj 

keď na telefóne je 24 hod.. Poslanci súhlasili a zhodli sa na tom, že túto odmenu bude 

dostávať počas celého obdobia PN starostu obce. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie prácu zástupcu starostu obce Milana Galicu 

z dôvodu PN starostu obce Jozef Grúňa, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje mesačnú odmenu zástupcovi starostu obce vo výške 60 % 

platu starostu od  01.01.2021 počas celej doby PN starostu obce, 

c)  obecné zastupiteľstvo schvaľuje jednorazovú odmenu zástupcovi starostu obce vo výške 

60 % platu starostu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 



proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Zástupca starostu informoval prítomných poslancov, že na obecný úrad bola doručená 

cenová ponuka na možnosť leteckého snímkovania našej obce. Z tohto snímkovania by sa 

mohlo urobiť 3 až 4 minútové video, alebo 20 ks fotiek o veľkosti A3. Poslanci neschválili 

cenovú ponuku ani na fotografie ani na video. Zástupca starostu následne prečítal návrh 

uznesenia:  

a) obecné zastupiteľstvo berie informáciu o možnosti leteckého snímkovania od firmy CBS 

s.r.o., Banská Bystrica pre Letecké snímkovanie Slovenska Jar- Leto 2021, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje cenovú ponuku na letecké snímkovanie našej obce od 

firmy CBS s.r.o., Banská Bystrica, 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. Zdeny Bálekovej 

na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2021. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN 

č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. 

Túto žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom prečítal návrh 

uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Zdeny Bálekovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021,  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Ing.  Evu Burišovú rod. Bálekovú, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava v obci 

Kvačany, 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Peter Húska informoval poslancov, že na novo vysypanej ceste je problém 

z vyvierajúcou vodou. Poslanci boli informovaní o tom, že tento problém sa rieši s p. Vavrom, 

ktorý rieši aj problematiku kanála okolo p. Rakytiakovej. Následne sa P. Húska opýtal, či by 

nebolo možné odstrániť úradnú tabuľu, ktorá je umiestnená oproti zastávke v Kvačanoch, 

nakoľko jej nohy sú už zhnité, nebezpečne sa nakláňa a v lete sa tam zdržujú osi. Poslanci sa 

zhodli na tom, že tabuľa sa môže odstrániť, nakoľko sa už dlhšie nevyužíva a na obecnom 

úrade je umiestnená nová úradná tabuľa. Zástupca starostu potom prečítal návrh uznesenia:  

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušenie úradnej tabule oproti autobusovej zastávke pri 

obecnom úrade. 

Hlasovalo:  za -    6 / Mgr. Ján Rypák, Roman Lasák, Peter Húska, Milan Galica,   

                                                    Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Miroslava Sihocká informoval poslancov o podaní žiadosti p. Michala Tkáča, ktorý si mieni 

postaviť dom na Dlhej Lúke. Nakoľko však má naplánovanú stavbu RD na mieste, kde je 



podľa územného plánu obce plánovaná výstavba cesty, chcela sa informovať, či by sa nedala 

urobiť výnimka. Zástupca starostu informoval, že to nie je možné, nakoľko nie je možné 

vydať rozhodnutie o umiestnení stavby rodinného domu na miesto, kde je plánovaná výstavba 

cesty. Preto bolo odporučené posunutie osadenia stavby rodinného domu.  

 

8. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,10 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Miroslava Sihocká      ........................................ 

 

Peter Húska         ........................................ 


